



ARKTIS PROGRAMFÖRENING

VECKOMÖTE 16 OKTOBER 2023

ORDFÖRANDE :

Sofia Eidlun

SEKRETERARE :

Elin O-

JUSTERARE :

Oliver Rön



Dokumentdatum: 2023-10-16

Utskriftsdatum:

ARKTIS PROGRAMFÖRENING
PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 12:01

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Sofia vald till ordförande
Elina vald till sekreterare
Olivia vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Sofia Eriksson, Jennifer Lindqvist,
Izabella Lindquist, Olivia Pilkvist, Ella Lindvall
Karlsson, Martin Stomberg, Emilia Asplund, Elina
Ortbäck

Medlemmar:

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Varit på styrelsemöte
- Varit på geoteambuilding
- Varit med och gjort sköld till ljusgården

- Vice ordförande

- Deltagit på Geoteambuildingen
- Varit med och gjort skölden

- Ekonomiansvarig

- Varit på geoteambuilding
- Handlat inför och varit med och påbörjat skölden



Dokumentdatum: 2023-10-16

Utskriftsdatum:

- **Utbildningsansvarig**
 - Varit med och sytt till skölden
 - Fixat mall till Håkan till skölden
 - Deltagit på geoteambuilding
 - Varit på möte med utbildningsutskottet
- **Eventansvarig**
 - Fixat och deltagit på geoteambuilding
 - Varit med och gjort skölden
 - Fått svar från från SBN angående bidrag till sittning, får inget bidrag
 - Anmält Arktis till CMYK's julmarknad
- **Resansvarig**
 - Deltagit på geoteambuilding
 - Handlat inför och varit med och gjort skölden till ljusgården
 - Kontaktat älgsafarin
 - Skickat offertförfrågningar gällande buss
- **Informationsansvarig**
 - Deltagit på Geo-teambuilding
 - Varit med och gjort sköld
 - Designat och skrivit ut affischer om märkestävling
- **Administrationsansvarig**
 - Deltagit på geoteambuilding
 - Publicerat protokoll på hemsidan

§ 10. DISKUSSION

- Julmarknad 30:e november, Olivia har anmält oss
 - På plats klockan 9
- Sektionsmöte 17/10
- Bidrag till sittning och älg safari från de bidrag vi redan fått, hur ser budgeten ut?
 - Läger undan till både sittning och älg safari
- Älg safari
 - Äta vid hertsöträsk efter safarin
 - Ansöka om fast bidrag för bussen
 - Minska till 30 pers istället för 50?
 - Några bör åka i förväg till grillplatsen.
 - Emilia ringer och frågar om pris igen.
 - Eventuellt 10/12 kring 11 alternativt 9/12 klockan 10?



Dokumentdatum: 2023-10-16

Utskriftsdatum:

- När ska vi gå ut med temat inför sittningen?
 - Hinta idag (story med info om biljettsläpp samt bakgrundsljud med låt) (Martin)
 - Släppa tema 18/10
 - Släppa biljetter 20/10 och stänga 7/11

- Märkestävling
 - Förlänga, stänga 27/10 - nytt inlägg (Martin)
 - Beställa märken 30/10
 - Skriva i klassgrupper
 - Affischer ändra datum och häng upp (Jennifer)
 - Fråga om geosektionen kan dela inlägget (Sofia)

- Mailet från Sofia angående digital workshop
 - Svarat att vi inte kan på grund av tentor, eventuellt senare tillfällen

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

- Får icke studenter gå på vår sittning den 11/11?
 - Får nog inte komma in i studenternas hus (Olivia kollar)

§ 12. BESLUT**§ 13. NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är 30/10 kl. 12:00 i E-huset.

§ 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet avslutat kl. 12:49